

FU JEN STUDIES : LITERATURE & LINGUISTICS,

NO. 52

Call for papers
(Submission Deadline: Mar.1, 2019)

NO.52, Jul. 2019

Fu Jen Studies: Literature and Linguistics is a publication of the College of Foreign Languages at Fu Jen Catholic University. The journal seeks articles pertaining to any aspect of literature or linguistics. It also maintains a tradition of featuring articles that take a comparative approach to, or study influences between, Western and Asian cultural forms of expressions. Fu Jen Studies publishes a regular annual issue (once a year, in July), as well as occasional special topics issues. The journal is indexed in the *MLA International Bibliography* and in *Linguistics and Language Behavior Abstracts* (LLBA).

1. The Journal shall not be held liable for copyright violations. In cases of violations, the author, not the Journal, shall bear full responsibility for all legal consequences. In addition, this Journal will not accept any future submissions made by the author.
2. Format: For all questions of form follow the most recent edition of the MLA Handbook (for articles on literature) or of the LSA Style Sheet (for articles on linguistics). Manuscripts should have a list of Works Cited (MLA Handbook) or References (LSA Style Sheet). Notes, if necessary, should be Endnotes.
3. Transcription of Chinese Characters: Pinyin system of Romanization.
4. Language: Articles for Fu Jen Studies may be written in English, French, German, Italian, Japanese, or Spanish.
5. Length: Ideally, essays should be 15-25 typed pages.
6. Abstract and Keywords: Submissions should include a 300-500 word abstract and a list of keywords.
7. Author Information: In a brief cover letter, please provide your name, academic affiliation and position (if applicable), email address, and

mailing address. Include your name on the first page of the article, but not on subsequent pages.

8. When submitting a manuscript, please send an electronic version of the manuscript in Word format and PDF file to the following email address: fujenstudies@gmail.com
9. Evaluation: Submissions are peer-reviewed in an anonymous two-stage process. In the event that the external reviewers disagree, the piece will be sent to a third external reviewer. The editorial board and the length of time needed to complete the review process will determine whether the submission is chosen for publication and, if so, which volume it will appear in.
10. Production: When revisions have been completed, contributors should submit their final drafts to the editor in Word format. Published articles may not be reprinted, translated, or excerpted without the express written consent of this journal.
11. Offprints: Authors of accepted articles will receive 1 copy, 2 discs of the journal issue. Fu Jen Studies is made available to libraries and research institutions in Taiwan and abroad on an exchange basis. There is no cash income and no royalties to be paid.

Contact:

College of Foreign Languages, Fu Jen Catholic University

Ms. Vicky Hsin-yi, SHIH

No. 510 Zhongzheng Rd, Xinzhuang Dist., New Taipei City,
24205 Taiwan (R.O.C)

Tel: 02-29053307 Fax: 02-29052174

Email: fujenstudies@gmail.com

《輔仁學誌：文學與語言學》第 52 期 徵稿啟事

（截稿日：2019 年 3 月 1 日 出刊日：2019 年 7 月）

《輔仁學誌：文學與語言學》由輔仁大學外語學院發行。本刊徵求有關文學、語言學，及比較文學觀點下東西方文化表現形式之論文。本刊每年出刊一次（每年七月），另不定期出版專刊。本期刊已登錄於「當代全球語言文學資料庫」及「語言學及語言行為學摘要資料庫」中供論文索引。

1. 本刊不負版權責任。凡有侵權行為，作者本人須承擔所有法律責任。本刊也將拒收該作者未來之稿件。
2. 有關寫作格式，文學論文請參閱最新版之《MLA 論文寫作手冊》，語言學論文則參照《LSA 寫作規範》。稿件需附上「引文出處（Works Cited）」（MLA Handbook）或「參考書目（References）」（LSA Style Sheet）。若有註解，請使用 Endnotes。
3. 請採用羅馬拼音進行中文字之處理。
4. 本刊僅接受由英文、法文、德文、義大利文、日文及西班牙文撰寫之稿件。
5. 論文篇幅為 15-25 頁。
6. 摘要和關鍵字：來稿應包含 300-500 字摘要，並列出關鍵字（5 個）。
7. 作者資訊：作者簡介請提供姓名、任教單位與職級頭銜、電子郵件信箱及聯絡地址。作者姓名只需於稿件首頁註明，自第二頁起請勿標示姓名。
8. 來稿請以電子檔（有記名 Word 文書檔及無記名 PDF 檔）寄送：
fujenstudies@gmail.com

9. 稿件審查：來稿採兩階段式同儕匿名審查。若兩位外部審查人意見不同，稿件將予第三位外部審查人評閱。編輯委員會及審查過程所需時間將決定稿件之刊登、修改或退回，及刊登之期數。
10. 期刊製作：投稿人應在期限內完成修訂，並將定稿存為 Word 文書檔交付排版編輯，並附上該論文之著作權授權書（電子檔）。凡經刊載，非經本刊書面同意，不得翻印、翻譯或摘錄。
11. 抽印本：論文獲推薦刊登者，可獲贈當期紙本期刊一冊、光碟二張。本刊主要供寄送國內、外各大圖書館及研究機構作為學術交流之用，無金錢收入，故無支付稿酬及版稅。

聯絡方式：

24205 新北市新莊區中正路 510 號 輔大外語學院施欣儀秘書

Tel: 02-29053307 Fax: 02-29052174

Email: fujenstudies@gmail.com